
17.12.2024 FAU-møte Haukåsen skole   
  

Deltakere: Nina Ekbør, Trine Halstensen, Ragnhild Haakenstad Nyhus, Tove Pettersen, 
Hilde Breck, Ida Natås (referent) 

Merete Skolla, Frida Matilda Eidelbrekt fra ledelsen deltar første halvtime.  

Frafall: Jorunn Skanke, Vegard Østmark, Ole Kristian Hatveit, Anita Flo 

 

Kommunikasjon mellom skole og hjem/avlastning: Skolen har ønsket å slutte med blå 
kommunikasjonsbok. Noen lærere har prøvd ulike alternativer, bla skjema med faste 
felter som samles inn etter en uke. Skjema inneholder initialer elev, dato og faste felter 
med for eksempel fag, naturlige funksjoner mm. Ser at behovet varierer mellom 
elever/elevgrupper, skjema kan tilpasses i de ulike klassene/ulike elever. Skolen vil teste 
dette for alle. 

Deling med avlastning er viktig for foreldre/elever. Mange har mye avlastning og da har 
avlastning foreldreansvaret og må vite det som skal til for å følge opp foreldreansvaret.  

Skolen ønsker å få til god kommunikasjon. Utdanningsetaten ser på nye 
kommunikasjonssystemer.  

 

Svømming på Haukåsen: FAU fått tilbakemelding om at svømming ofte utgår og at det 
er forskjeller mellom lag/elever ifht hyppighet. Ledelsen forteller at det er flere andre 
skoler som bruker svømmehallen i tillegg til at den brukes på kveldstid/helg. Lovfestet 
rett til svømming, elevene på Haukåsen får mye mer enn lovkravet. Alle lag har en økt i 
uken i skoletiden. Godt renseanlegg, mye klor, så håndterer mer refluks/oppkast enn 
andre basseng. Avføring i bassenget medfører stengning i 24 t – prosedyre for rens. 
Stengt om sommeren.  

Ulik praksis mellom lagene, ulike prosedyrer for å få gjennomført svømming.  

FAU melder at foreldre ønsker beskjed om årsak når svømming ikke blir gjennomført.  

Ny skole: får et veldig fint terapibasseng. Doblet garderobekapasitet.  

 

Ny skole: Tredobbel størrelse. Spørsmål om utearealer. FAU presiserer at det er viktig 
med rullestoltilpassede leker. Ledelsen vil få prosjektleder inn til å vise hvordan skolen 
blir på et FAU-møte 

 



 

Skjema med informasjon til foreldre ved skolestart for nye elever. Forslag laget av 
FAU.  

Skolen takker for innspillene og skal jobbe ut et skjema.  

 

Info fra FAU:  

• 26 bestillinger på skolegenser.  
• 43 bestillinger på skolefoto, mulig flere kommer senere. FAU ønsker at de skal 

dette tilbudet skal fortsette.  
• Ønsker at lagene får felles klasseliste i skolemelding. Skoleledelsen er positive til 

dette. Systemet i dag legger dårlig til rette for dette – da inndeling baserer seg på 
kontaktlærergrupper.  

 

Møtedatoer 2025:  

• 14/1 – Fysisk/sosialt møte. Trine kartlegger og inviterer.  
• 4/2 - ledelsen inviteres med 
• 4/3 - på teams 

Ida sender innkalling  

 

Digitale møter/webinarer.  

- Trine og Hilde tar et møte. Hilde kartlagt noen muligheter. Også muligheter å 
samkjøre seg med Ecura BPA (Hildes arbeidsgiver).  

- Hvilke digital løsning skal brukes? Sjekke med IT-ansvarlig på skolen 

 

Skoleavslutning for lærerne:  

- Gave kjøpt til de ansatte fra FAU 


